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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 12. maj 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 408 (Alm. del), som hermed besvares. 

Spørgsmål 408:
”Ministeren bedes kommentere lederen ”Minkproduktion i Danmark” i Dansk 
Veterinærtidsskrift (DVT 2011 nr. 5)?”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der oplyser følgende:

”I den nævnte leder giver formanden for Dansk Dyrlægeforening udtryk for foreningens 
holdning til minkproduktionen i Danmark.

I lederen opsummeres, at ”ud fra en veterinærfaglig tilgang er der ikke grundlag for at 
bortdømme dansk minkproduktion. Tværtimod – branchen er nået rigtigt langt med 
hensyn til avl og produktionsforhold. Men der er altid plads til forbedring, og her vil 
danske dyrlæger også fremover spille en konstruktiv rolle.”

Fødevarestyrelsen er enig i Dyrlægeforeningens vurdering af det generelle billede af 
dyrevelfærden i den danske minkproduktion. Det er endvidere positivt, at foreningen 
bakker op om initiativet vedrørende obligatorisk sundhedsrådgivning og anerkender, at 
sundhedsrådgivning kan medvirke til at hæve niveauet for dyrevelfærd i 
minkbesætninger.”
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